



WARNING Flammable aerosol. Pressurised container. May burst if heated. May cause drowsiness or dizziness. Suspected of causing cancer.
Prevention: Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Do not pierce or burn, even after use. Avoid breathing spray. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Wear protective gloves, protective clothing, eye protection and face protection. **Response:** IF INHALED: Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. Call a doctor if you feel unwell. IF exposed or concerned: Get medical attention. **Storage:** Store in a well-ventilated place. Keep container tightly closed. Store locked up. Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50 °C (122 °F). **Disposal:** Dispose of contents and container to an approved waste disposal plant.



See the **SDS** for more info at/Voir la **FDS** pour plus d'info au: **wurth.ca** or call/ou appelez: **1-800-263-5002**

Imported by/Importé par:
Wurth Canada Limited/Limitée
 345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

ATTENTION Aérosol inflammable. Récipient sous pression: peut éclater sous l'effet de la chaleur. Peut provoquer somnolence ou des vertiges. Susceptible de provoquer le cancer. **Prévention:** Se procurer les instructions avant utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Tenir à l'écart de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et de toute autre source d'ignition. Ne pas fumer. Ne pas vaporiser sur une flamme nue ou sur toute autre source d'ignition. Ne pas perforer ni brûler, même après usage. Éviter de respirer les aérosols. Utiliser seulement en plein air ou dans un endroit bien ventilé. Porter des gants de protection, des vêtements de protection, un équipement de protection des yeux et du visage. **Intervention:** EN CAS D'INHALATION: Transporter la personne à l'extérieur et la maintenir dans une position où elle peut confortablement respirer. Appeler un médecin en cas de malaise. En cas d'exposition prouvée ou suspectée: Consulter un médecin. **Entreposage:** Stocker dans un endroit bien ventilé. Maintenir le récipient fermé de manière étanche. Garder sous clef. Protéger du rayonnement solaire. Ne pas exposer à une température supérieure à 50 °C (122 °F). **Élimination:** Éliminer le contenu et le récipient dans une installation d'élimination des déchets agréée.

Not for retail sale/Pas pour la vente au détail
Made in the USA with globally sourced materials /
Fabriqué aux États-Unis avec des matériaux globalement
sourcés

UR 39416 1050912 ProLabel

PAPE | 10/2024 | 893.24.1002 | V | 1.0 | WHMIS 2022

ROST OFF ICE

Freezing Rust Releaser

Dégrippant gelant



Net content/Contenu net:

255 g (9 oz)

EN ROST OFF ICE

Features: Releases seized joints quickly and reliably. Cooling down the material sharply to shrink sprayed parts and quickly breaks open micro fissures allowing the lubricant to penetrate through the toughest rust. The innovative rust-eating technology then dissolves rust, making the job a snap and future maintenance easier.

Uses: Stubborn, seized screw threads of all kinds, split pins, hinges, etc.
Directions: Remove coarse dirt. Shake can well before use. Spray directly on the seized components from the shortest possible distance and wait 1 to 2 minutes to allow the product to penetrate. Repeat the process in stubborn cases.

Cautions: Sudden temperature drop can result in "thermal shock" which may cause crazing of some plastics and paint. While appropriate for use on many plastic and paints, always test in an inconspicuous area before general use. Product contains silicone. This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use.

FR ROST OFF ICE

Caractéristiques: Libère les joints grippés de manière rapide et efficace. Le brusque refroidissement du matériau entraîne une rétraction des pièces pulvérisées et la formation rapide de microfissures, ce qui permet au lubrifiant de pénétrer la rouille la plus tenace. La technologie d'élimination de la rouille innovante dissout ensuite la rouille, pour faciliter l'entretien futur.

Utilisations: Filets de vis récalcitrants et grippés de toutes sortes, goupilles, charnières, etc.

Mode d'emploi: Enlever les saletés grossières. Bien agiter la canette avant l'utilisation. Pulvériser directement sur les composants grippés à la plus courte distance possible et attendre 1 à 2 minutes pour permettre au produit de pénétrer. Pour les cas tenaces, répéter l'opération.

Avertissements: Une chute soudaine de la température peut provoquer un choc thermique susceptible de fissurer certains plastiques et peintures. Bien que le produit convienne à de nombreux plastiques et peintures, un test de compatibilité préalable dans une zone peu visible est recommandé. Le produit contient du silicone.

Cette information est basée sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation.



Art. 893.24.1002 083

